
RADA MIJSA
W MOSE

Protokół nr 24/12
z posiedzenia Komisji Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej
Rady Miejskiej w Mosinie, które odbyło się w dniu 6 grudnia 2012 r.,
w Sali Radnego Urzędu Miejskiego w Mosinie, p1. 20 Października 1

Posiedzenie otworzył o godz. 15.15 Przewodniczący Komisji Promocji Gminy
i Współpracy Samorządowej Jacek Rogalka. W obradach udział wzięli członkowie wyżej
wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście według załączonej lisiy
obecności.

PRZEBIEG POSIEDZENIA:
Komisja Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej wraz z gośćmi przeprowadziła
dyskusję na temat stanu i możliwości realizacji wniosków wyżej wymienionej komisji
stałej Rady Miejskiej w Mosinie podjętych w roku 2012, których wykaz stanowi załącznik
niniejszego protokołu.
W trakcie tej dyskusji, na Salę Radnego przybył radny Krzysztof Siestrzencewicz, tak więc
odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Promocji Gminy i Współpracy
Samorządowej udział brało 4 jej członków.
Kierownik Biura Promocji i Komunikacji Społecznej Marlena Chmielewska przedstawiła
szczegóły dotyczące udziału Gminy Mosina w różnego rodzaju imprezach i targach
promocyjnych w roku 2012.
Komisja Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej wraz z gośćmi przeprowadziła
dyskusję na temat potrzeby i możliwości bezpośredniego udziału przedstawicieli Gminy
Mosina w różnego rodzaju imprezach i targach promocyjnych, zamiast korzystania
z pośrednictwa przedstawicieli innych gmin.
Zastępca burmistrza Waldemar Krzyżanowski ustosunkował się do uwagi
przewodniczącego obrad Jacka Rogalki, który zauważył, że w folderze promocyjnym
Gminy Mosina brakuje parku linowego „Korzonkowo”. Następnie zaprosił członków
Komisja Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej do udziału w spotkaniu branży
turystycznej, które odbędzie się w dniu jutrzejszym, o godz. 12.00, w Sali Posiedzeń
Urzędu Miejskiego w Mosinie.
Kierownik Biura Promocji i Komunikacji Społecznej Marlena Chmielewska
wraz z Zastępcą Burmistrza Gminy Mosina Waldemarem Krzyżanowskim udzieliła
odpowiedzi na pytania, które miedzy innymi dotyczyły: wskazania, czy jak skończą się
składane foldery promocyjne Gminy Mosina, to będą one wznowione, czy też zostanie
przygotowany nowy projekt folderu; wskazania, czy imprezy kolarskie będą
kontynuowane.
Komisja Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej wraz z gośćmi przeprowadziła
dyskusję na temat potrzeby i możliwości sfinansowania zakupu jednolitych ubiorów
dla osób reprezentujących Gminę Mosina na różnego rodzaju imprezach i targach
promocyjnych.

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 16.15.

protokołował przewodniczył
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